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Protokół Nr II/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 20 maja 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 13:46 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru II/3/2024  do II/16/2024. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 21 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Jarosław Borzuchowski. 

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza Miasta Ostróda. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Ostródzie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia jej składu osobowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Ostródzie i ustalenia jej składu osobowego. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ostródzie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia ich przedmiotu działania.  

12. Podjęcie uchwały ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Ostródzie.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróż 

służbowych radnym. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Ostróda 

na lata 2024-2032. 

16. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

17. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Interpelacje i zapytania. 

20. Zamknięcie II sesji Rady Miejskiej. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, złożył dwie propozycje uchwał do porządku 

obrad: Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda oraz Podjęcie uchwały  

w sprawie uznania za ochronne lasów znajdujących się w Nadleśnictwie Miłomłyn, 

położonych w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej Ostróda. 

Głosowanie nad wnioskiem Burmistrza- uchwała aport: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowanie nad wnioskiem Burmistrza- uchwała ochrona lasów: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, złożył wniosek formalny o wprowadzenie 

do porządku obrad punktów: Wręczenie postanowienia o wyborze Radnej oraz Złożenie 

ślubowania przez Radną.  

Głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego -wręczenie postanowienia: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego – złożenie ślubowania: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Wręczenie Radnej Postanowienia o wyborze. 

5. Złożenie ślubowania przez Radną. 

6. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza Miasta Ostróda. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Ostródzie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia jej składu osobowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Ostródzie i ustalenia jej składu osobowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ostródzie. 



4 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia ich przedmiotu działania. 

14. Podjęcie uchwały ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróż 

służbowych radnym. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za ochronne lasów znajdujących się  

w Nadleśnictwie Miłomłyn, położonych w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej 

Ostróda. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Ostróda 

na lata 2024-2032. 

20. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

21. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Interpelacje i zapytania. 

24. Zamknięcie II sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 4.  

Wręczenie Radnej Postanowienia o wyborze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał Postanowienie Komisarza 

Wyborczego w Elblągu II. Wręczył Radnej postanowienie o wyborze. 

Ad. 5 

Złożenie ślubowania przez Radną.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał rotę ślubowania.  

Radna Beata Horodyłowska, złożyła ślubowanie.  

Ad. 6  

Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 
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Głosowanie nad protokołem: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostróda. 

Radny Leszek Potorski, odniósł się do zgłoszonego projektu. Radny pogratulował Panu 

Burmistrzowi objęcia funkcji. Radny wstrzyma się od głosu.  

Radny Ryszard Kowalski, poparł wniesioną uchwałę. Będziemy jako Klub głosować „Za”. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, Klub Dobro Wspólne zagłosuje „Za” przyjęciem 

projektu uchwały.  

Radny Dariusz Struk, będę głosował „Za” przyjęciem projektu uchwały. 

Radna Anna Rutkiewicz, Klub „OstrodaOdNowa” będzie głosował „Za” przyjęciem projektu 

uchwały.  

Głosowanie nad uchwałą 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/3/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza Miasta Ostróda została 

podjęta. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej  

w Ostródzie.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, złożył wniosek formalny o przyjęcie autopoprawki 

o dietach Radnych. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny 

Obecnych na sali -  21 Radnych 
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Wniosek został przyjęty. 

Radny Czesław Najmowicz, odniósł się do projektu uchwały. Wstrzymam się  

przy głosowaniu nad uchwałą.  

Głosowanie nad uchwałą 

- „Za” - 16 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 5 Radnych 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/4/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Ostródzie 

została podjęta. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie 

i ustalenia jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, ogłosił 10 minut przerwy na zapisy  

do komisji. Przedstawiono zasady zgłaszania się do komisji rewizyjnej. 

Po przerwie odczytano Radnych zapisanych do Komisji.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/5/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia jej składu osobowego została podjęta. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie. 

Zgłoszono kandydaturę Dariusza Struka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,  

na Zastępcę Przewodniczącego wskazano Radną Annę Monist. 

Głosowanie nad uchwałą 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 
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Radny Dariusz Struk, podziękował wszystkim za zaufanie. 

Radna Anna Monist, podziękowała za zaufanie i powierzenie tej funkcji. 

Uchwała Nr II/6/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie i ustalenia jej składu osobowego. 

Przewodniczący Adrian Godlewski, odczytał propozycje Radnych do Komisji.  

Radny Czesław Najmowicz, nie wyraził zgody na udział w pracach komisji.  

Przewodniczący Adrian Godlewski, odczytał projekt uchwały nie uwzględniając udziału  

w pracach Komisji Radnego Czesława Najmowicza.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/7/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Ostródzie i ustalenia jej składu osobowego została podjęta. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ostródzie. 

Zgłoszono kandydaturę Grzegorza Wróbla na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Komisji, na Zastępcę Przewodniczącego wskazano Radnego Leszka Potorskiego. 

Radny Grzegorz Wróbel, podziękował wszystkim za zaufanie. 

Radny Leszek Potorski, podziękowała za zaufanie i powierzenie tej funkcji. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/8/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 13 
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Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia ich przedmiotu działania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, omówił projekt uchwały, zwracając 

uwagę, że zmianie uległy niektóre nazwy Komisji stałych.  

Radny Czesław Najmowicz, odniósł się do projektu uchwały.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/9/2024 w sprawie utworzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Ostródzie  

i ustalenia ich przedmiotu działania została podjęta. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Ostródzie. 

Przewodniczący Adrian Godlewski, odczytał propozycje udziału Radnych w poszczególnych 

komisjach. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” – 1 Radny 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/10/2024 w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Ostródzie. 

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, odczytał zaproponowane kandydatury: 

Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Gospodarki Komunalnej – Ryszard Kowalski 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami – 

Stanisław Orzechowski 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Sportu – Dariusz Bujak 

Przewodniczący Komisji Kultury, Turystyki i Ochrony Środowiska – Anna Rutkiewicz. 
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Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/11/2024 w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Ostródzie została podjęta. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów 

podróż służbowych radnym. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 

Uchwała Nr II/12/2024 w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróż 

służbowych radnym została podjęta. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda. 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, zreferowała punkt. Odniosła się do przebiegu 

procedury. 

Radny Czesław Najmowicz, uchwała ta jest niezbędna do posiadania 100 % udziału. 

Radny Mariusz Bojarowski, zapytał o wkład miasta, czy ponosimy koszta.  

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, udzieliła odpowiedzi na pytania.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  21 Radnych 
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Uchwała Nr II/13/2024 w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda została podjęta. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania za ochronne lasów znajdujących się  

w Nadleśnictwie Miłomłyn, położonych w granicach administracyjnych  

Gminy Miejskiej Ostróda. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały. Uchwała ta jest 

formalnością. Chroni lasy.  

Radna Anna Monist, na Osiedlu Plebiscytowym jest mały lasek nad kanałem. Wielokrotnie 

Rada Osiedla zwracała się z prośbą, aby zagospodarować ten mały lasek na cele 

rekreacyjne. Odpowiedzi nie otrzymaliśmy. Czy las ten możemy zabezpieczyć w jakiś 

sposób.  

Naczelnik Małgorzata Nowicka, uchwała posiada załącznik, działka o której mówi  

Pani Radna może stanowić również ten załącznik. Ta uchwała jest intencyjna, na etapie 

projektu.  

Radna Anna Monist, zwrócę się pisemnie z wnioskiem do Państwa.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zapytał o podatek leśny.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 18 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny 

Obecnych na sali -  19 Radnych 

Uchwała Nr II/14/2024 w sprawie uznania za ochronne lasów znajdujących się  

w Nadleśnictwie Miłomłyn, położonych w granicach administracyjnych Gminy Miejskiej 

Ostróda została podjęta. 

Ad. 19. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Ostróda na lata 2024-2032. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego i Promocji Jolanta Gadomska, omówiła projekt 

uchwały oraz przedstawiła prezentację o rewitalizacji.  

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o finansowanie programu.   

Radny Stanisław Orzechowski, w programie zwraca się uwagę na bezrobocie. W obecnych 

zadaniach programu zaplanowane jest wykonanie ścieżek rowerowych w okolicy  

ul. Słowackiego. Powinno być to rozłożone na resztę miasta. Zadania dodatkowe – 

planowane jest w miarę możliwości i środków modernizacja monitoringu, chciałbym 

zaapelować, że zwrócono się do rad osiedli i instytucji porządkowych, aby wybrać właściwe 
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miejsca, gdzie monitoring powinien być zlokalizowany. Potrzeba utworzyć nową  

Radę Osiedla Stare Miasto.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego i Promocji Jolanta Gadomska, odniosła się  

do pytania. Ścieżki rowerowe w projekcie są okrojone, bo sama rewitalizacja zakłada 

działania społeczne. W nowej perspektywie unijnej nowe ścieżki rowerowe, będzie ciężko 

realizować. Monitoring będzie konsultowany.  

Radny Sebastian Radzimiński, odniósł się do ścieżek rowerowych i osób korzystających  

z hulajnóg.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odniósł się do bezrobocia w Gminie Miejskiej 

Ostróda.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr II/15/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Ostróda na lata 2024-2032 została podjęta. 

Ad. 20 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie. W dniu dzisiejszym 

planujemy zrobić przegląd wyciągu nart wodnych. Burmistrz poinformował o pozyskiwaniu 

środków zewnętrznych, negocjacjach o basenie – był to proces negocjacyjny z inwestorem. 

Czekamy na decyzje od inwestora. Sprawą zajęliśmy się bardzo szybko.  Pierwszymi 

zadaniami, którymi się zajęliśmy to basen, MPEC, KOWR (Park Drwęcki). Odbyłem wiele 

spotkań z Radnymi, jestem gotów do dialogu i współpracy nieustannie.  

Radna Anna Monist, zapytała o inwestycje i ich dokumentację projektową. Na jakim są one 

etapie. Radna odniosła się do inwestycji przy ul. Sosnkowskiego.   

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, umowa jest zawarta, w najbliższym czasie 

spotkamy się z wykonawcą. 

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał które place zabaw będą objęte pracami 

konserwatorskimi.  

Radny Dariusz Bujak, zapytał o modernizację szkoły i rozbudowę, jaka to jest szkoła. 

Problemy demograficzne są i będą w naszym mieście.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego i Promocji Jolanta Gadomska, dotyczy to Szkoły 

Podstawowej Nr 4 (były budynek Gimnazjum nr 2). Zadanie to ma na celu naukę dzieci 

najmłodszych, powstaną 4 sale lekcyjne. Na to zadanie mamy pozyskane środki z Polskiego 

Ładu.  
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Radny Ryszard Kowalski, zapytał o program „zielona energia” dla szkół.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, poprzedni Burmistrz zgodził się na realizację 

tego projektu. Projekt ten oczekuje akceptacji Premiera RP. 

Radny Ryszard Kowalski, zapytał co z budynkiem po byłej szkole. Czy Burmistrz rozważa 

utworzenie Miejskiej Szkoły Sportowej. Poprosiłbym o plany na rozbudowę tej szkoły.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie neguję tego pomysłu, należy  

to skonsultować. Na tą chwilę nie złożę Państwu deklaracji. Decyzję podejmę w konsultacji  

z Państwem.  

Ogłoszono 5 minut przerwy. 

Mecenas z Kancelarii Teza Marek Lewandowski, odniósł się do podjętej uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i ustalenia jej składu osobowego. Zgodnie  

z ustawą o samorządzie gminnym i statutem miasta, członkiem komisji skarg, wniosków  

i petycji nie może być Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady.  

Wiceprzewodniczący Rady Julian Pawłowski, zrezygnował z zasiadania w komisji skarg, 

wniosków i petycji.   

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, ogłosił przerwę celem ustalenia szczegółów zmian 

w składach osobowych komisji. 

Wznowiono obrady. 

Przewodniczący Rady Adrian Godlewski, po konsultacji z Mecenasem Lewandowskim, 

zgłosił propozycję o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ostródzie.  

Głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad uchwały:  

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” – 1 Radny 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie. 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” – 1 Radny 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali -  20 Radnych 

Uchwała Nr II/16/2024 w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie została podjęta. 
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Ad. 22  

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły  

do Biura Obsługi Rady. 

 

Ad. 23 

Wolne wnioski i informacje. 

Ad. 24 

Interpelacje i zapytania.  

 

Mecenas z Kancelarii TEZA Marek Lewandowski, złożył oświadczenie odnośnie przebiegu 

postępowania sądowego w sprawie basenu, informując, że na poprzedniej sesji 

poinformował, że Kancelaria Togatus obsługująca urząd nie wydała opinii o bezzasadności 

złożenia apelacji w tej sprawie. Mecenas Lewandowski powiedział,  że nie dysponował 

dokumentami na które powoływał się mecenas Trojanowski. Nie byliśmy w posiadaniu opinii, 

po zweryfikowaniu wszystkich dokumentów czuję się w obowiązku przeprosić, że Kancelaria 

Togatus taka opinię sporządziła. Mecenas przeprosił za zaistniałą sytuację. 

Radna Anna Monist, odniosła się do spraw zgłaszanych przez mieszkańców. Sprawa Parku 

na Osiedlu Drwęckim, rozrzuconych hulajnóg na Osiedlu Plebiscytowym (jest to ogromny 

problem w całym mieście). Poruszono również temat budowy nowego ronda. Poproszono, 

aby w pewnym momencie zaaranżować spotkanie z mieszkańcami Osiedla Plebiscytowego,  

aby przeanalizować skomunikowanie osiedla z miastem.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, w temacie Parku Drwęckiego, więcej powiem  

po spotkaniu. Hulajnogi to ciężka kwestia do uregulowania, nie mamy podpisanej umowy. 

Przyjrzymy się sprawie. Zaaranżuje takie spotkanie, poczekajmy, aż jakiekolwiek prace będą 

rozpoczęte. Skontaktuje się z Państwem.  

Radny Ryszard Kowalski, zapytał o ścieżkę rowerową wokół Jeziora Sajmino.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, uzgodnię ten temat z Panem Wójtem, chciałbym 

również zmodernizować parking przy plaży miejskiej nad Jeziorem Sajmino.  

Radna Anna Rutkiewicz, poprosiła o wydłużenie barierki przy pomoście nad Jeziorem 

Drwęckim – barierka dla jachtów.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił o pochylenie się nad utworzeniem skateparku.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odniósł się do problemu hulajnóg. Poprosił,  

aby ścieżki rowerowe były ze sobą powiązane. Pierszeństwo na drogach mają piesi. 

Zaapelował, aby zająć się planem ogólnym zagospodarowania przestrzennego. 

Wiceprzewodniczący przedstawił na piśmie wnioski.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, linii autobusowej nr 5 mogłaby być rozbudowana. 

Postaramy się wygospodarować środki na inwestycje na Osiedlu. W białych koszarach ruch 

pieszych nie jest do końca uregulowany, pod sklepem „Rossman” brakuje chodnika.  

Radny Kamil Krzyżanowski, zapytał o realizację budżetu obywatelskiego: plac 1000 lecia PP, 

konsultacje społeczne w sprawie Parku Drwęckiego. Konsultacje społeczne powinny  

być również prowadzone z Radami Osiedla.  
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgadzam się, że musimy popracować  

nad komunikacją miasta z mieszkańcami.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji Łukasz Żarkiewicz, każdy budżet obywatelski opracowywany 

jest przez Pełnomocnika. Idea budżetu sprawia, że są one dla ludzi, pewne kryteria  

się zmieniają w trakcie realizacji. 

Radny Kamil Krzyżanowski, projekt na „Ogród Różany” nie jest realizowany zgodnie  

z planem, czy te projekty zostaną nam udostępnione? 

Radny Wojciech Legucki, chciałbym, aby miasto zweryfikowało ceny na nabrzeżu przy 

naszej przystani. Są one jedne z najwyższych. Warto zastanowić się czy światła  

przy „LO” są przystosowane do ruchu.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, sprawdzę i dam odpowiedź.  

Radny Jarosław Borzuchowski, zapytał o przebudowę dworca PKP w Ostródzie. 

Zaproponowano wprowadzenie czujnika zamykania przejazdu kolejowego.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju Lokalnego i Promocji Jolanta Gadomska, takie rozwiązanie 

było w planach, chcieliśmy je wprowadzić, ale nie było odzewu z PKP.  

Radna Anna Rutkiewicz, zapytała czy jest możliwość utworzenia kalendarium wydarzeń  

w Biuletynie Informacji Publicznej naszej gminy.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, przepływ informacji nie jest najlepszy.  

Obecnie chcemy to zmienić. Kalendarium imprez postaramy się wprowadzić.  

Radny Kamil Krzyżanowski, zapytał czy wróci transmisja sesji w lokalnej telewizji.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, będziemy nad tym pracować. 

Radny Kamil Krzyżanowski, zapytał kiedy zostanie uruchomiona inwestycja na Placu 

1000lecia PP. Czy zmiana umowy będzie wpływać na realizację tej inwestycji.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji Łukasz Żarkiewicz, zmiana funkcji ma wpływ, czekamy  

na ewentualne sprzeciwy mieszkańców oraz pełnomocnika projektu.  

Radny Mirosław Godlewski, zapytał czy w mieście były robione przeglądy miejskiej 

infrastruktury. Ścieżki rowerowe są zarośnięte roślinnością.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Beata Janowiak, ścieżka 

o której mowa to ścieżka przy drodze powiatowej. Zgłosimy to do Starostwa Powiatowego  

w Ostródzie.  

Radny Mirosław Godlewski, linie na parkingu przy Urzędzie Miejskim są zbyt wąskie.  

Auta nie mieszczą się i parkują dowolnie.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, przyjrzę się tematowi.  

Radny Wojciech Legucki, warto przyjrzeć się tematowi remontu mostu żelaznego, może 

udałoby się rozwiązać problem kładki nad torami.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, rozmowy z PKP, wojskiem, to tematy trudne. 

Wiele tych tematów zaczynamy na nowo.  
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Ad. 25 

Zamknięcie  II sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad II sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

Protokolanci:                                                                                                       Zatwierdził:                                              

Damian Augustyniak 

 


